

# ISGF

International Scout and Guide Fellowship  
(An organization for adults)



# AISG

Amitié Internationale Scoute et Guide  
(Une organisation pour adultes)

Brussels, 17th September 2023 Bruxelles, 17 septembre 2023

Dear friends in fellowship,

I greet you all in the name of ISGF World Committee.

I announce that the 30th ISGF World Conference will be held in Granada Spain on the 17th - 22nd September 2024.

Already there are some information and newsletters on the website [www.isgf.org](http://www.isgf.org) and soon you will receive more information from the host committee of Spain and ISGF World Bureau.

We are all very happy to be able to meet again with old friends and meet some new.

As we learned during the pandemic it is possible to meet on line but we also learned that nothing can replace physical contact meeting old friends and make some new.

Attending Conferences and Gatherings is important for us the family and friends within ISGF. It makes opportunities to exchange ideas and experience, learn new things and what is most important mingling with other people.

Look forward to meet you all in Granada.

Yours in fellowship,

*Elin Richards*

Elin Richards  
Chairman ISGF World Committee  
International Scout and Guide Fellowship

Chers amis de l'Amitié

Je vous salue tous au nom du Comité mondial de l'AISG.

Je souhaite vous annoncer que la 30ème Conférence Mondiale de l'AISG se tiendra à Grenade en Espagne du 17 au 22 septembre 2024.

Il y a déjà des informations et des bulletins d'information sur le site web [www.isgf.org](http://www.isgf.org) et vous recevrez bientôt plus d'informations du comité d'accueil espagnol et du Bureau mondial de l'AISG.

Nous sommes tous très heureux de pouvoir retrouver de vieux amis et d'en rencontrer de nouveaux.

Comme nous l'avons appris pendant la pandémie, il est possible de se rencontrer en ligne, mais nous avons également appris que rien ne peut remplacer le contact physique pour rencontrer de vieux amis et s'en faire de nouveaux.

La participation aux conférences et aux rassemblements est importante pour nous, la famille et les amis de l'AISG. C'est l'occasion d'échanger des idées et des expériences, d'apprendre de nouvelles choses et, ce qui est le plus important, de rencontrer d'autres personnes.

Je me réjouis de vous rencontrer tous à Grenade.

Sincères Amitiés,

*Elin Richards*

Elin Richards  
Présidente du Comité mondial de l'AISG  
Amitié Internationale Scoute et Guide